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INTERPELACJA  

 
ws. nowelizacji uchwały krajobrazowej (Uchwała nr XXXVI/908/20 Rady Miasta 

Krakowa) 
 

                        
 
                   W związku z trwającymi pracami związanymi z nowelizacją uchwały 
krajobrazowej i moją interpelacją z dnia 23 października 2024 roku (odpowiedź: 
OR-03.0003.657.2024) działając na prośbę przedsiębiorców branży gastronomicznej, 
wnoszę o wprowadzenie stosownych zmian w w/w uchwale w zakresie dotyczącym 
zimowych ogródków gastronomicznych prowadzonych na terenach zarządzanych przez 
Wydział Spraw Administracyjnych Urzędu Miasta Krakowa. 
 
                   Zmiany treści uchwały mają dotyczyć usunięcia części przepisu dotyczącego 
ograniczenia czasowego dla funkcjonowania zimowych ogródków gastronomicznych (§ 23 
ust. 3 obowiązującej uchwały). Wydział Spraw Administracyjnych UMK nie stwierdza 
przeszkód formalnych dla wprowadzenia przedmiotowej zmiany w treści projektu uchwały. 
 
                   Z punktu widzenia przedsiębiorców proponowane zmiany są konieczne ze 
względu na straty jakie ponoszą działając w oparciu o aktualny przepis, a także z uwagi na 
poprawę jakości świadczonych usług, która będzie efektem wprowadzonych zmian. 
 
                  W oparciu o aktualne przepisy tj. funkcjonowanie ogródków zimowych w okresie 
od dnia 1 listopada do dnia 31 marca mają miejsce następujące utrudnienia: 

1. aby zorganizować ogródek zimowy przedsiębiorca na 30 dni przed podpisaniem 
umowy jest zobowiązany złożyć do Wydziału Spraw Administracyjnych UMK 
odpowiedni wniosek; 

2. na rynku funkcjonują wyłącznie dwie firmy obsługujące proces kompleksowej 
organizacji ogódków zimowych (montaż/demontaż) a liczba zainteresowanych takim 
rozwiązaniem przedsiębiorców ciągle rośnie - czas oczekiwania na wykonanie usługi  



wydłuża się, ponieważ nie ma fizycznej możliwości na przeprowadzenie wszystkich 
montaży/demontaży w krótkim czasie z zachowaniem terminów wynikających z 
uchwały; 

3. otwarcie ogródków zimowych zwykle nie idzie w parze z aktualnie panującymi 
warunkami atmosferycznymi - brak regulacji terminów pozwali na dłuższe 
funkcjonowanie ogródków letnich jesienią i wydłużenie funkcjonowania ogródków 
zimowych wiosną. 

 
Wobec powyższego wnoszę jak w petitum. 
 
 

Z wyrazami szacunku 
 
 

Edyta Sikora 
 
 
 

 
 
 
 


